
1. Dirigent Vælges  

Forslag fra bestyrelsen er Ove Pårup 

Velkommen til de nye husejere/beboer: 

Emilia Fiona & Andreas Munksgaard Weir (6 og 8), Alex og Mie/ Arne og Grethe (28) 

2. Bestyrelsens Beretning,  

Bestyrelsen har haft 2 møder, hvor vi har været området igennem for at finde ud af, hvad der skal gøres 

ved vores områder for at vi skal bruge så få penge til vedligeholdelsen som mulig. Vi har besluttet at vores 

veje skal fræses mindst en gang om året, dog har vi indgået en 1 års aftale med Marc Vinnergaard om at 

fræse når der er behov, Pris kr. 3500,- + moms, udgiften ikke er højere end hvad vi giver for materialer til 

vedligeholdelse, derved undgår vi at belaste vores kroppe, som jo ikke bliver yngre. 

Formanden vil godt takke bestyrelsen for konstruktivt samarbejde, samt takke alle de husejere der har 

hjulpet meget med at vedligeholde vores skønne område, godt at se så mange husejere deltage i vores 

arrangementer, noget gør ondt i ryggen andet gør ondt i benene, det er også godt at se de nye grundejere 

deltager i vores fælles arbejde, ser frem til at det fortsætter. 

Erling Rydbirk har valgt at træde ud af bestyrelsen vi siger mange tak for det arbejde som han har udført, 

Det skal også nævnes at Eva og Erling har den store opgave, med at holde styr på vores regnskaber, jeg ved 

at det kræver meget at kontrollere fakturaer og kontingenter, overføre betalinger m.m. 

Vi har fået fældet meget i år og det er fliset. De grundejere der ville have brænde har hentet, og der er også 

mange som har hentet flis, vi mangler bæltet mod hovedgaden, som vi kigger på til efteråret. 

Gitte Kongstad, Bogø Hovedgade 23, har sendt mange klager over at vi har fældet, hun sendte også 

læserbrev til Bogø tidende (motorsavs Massakren) ( De 5 gamle mænd ) 

3. Forslag: Der er ikke indkommet nogen forslag. 

Begrundelse:  ingen forslag  

4. Kassereren fremlægger Årsregnskab for 01-04-2019 / 31-03-2020  

5. Fastsættelse af budget og indskud af ejerlaugs- og vejbidrag for de enkelte ejerlaug 

6. Fastsættelse af kontingent for det kommende år (se vedlagte budget) 

7. Valg af bestyrelse 

8. Eventuelt 

På valg er:  

Freddy Christiansen (32) modtager genvalg 

Per Olsen (22) modtager genvalg 

Sekretær Erling Rydbirk (52) ønsker ikke genvalg  

Suppleant Mogens Johansen (20b) ønsker ikke genvalg,  

Jeppe Nordentoft (36) modtager genvalg,  

Bestyrelsen har valgt at bruge Kurt Nielsen som revisor 

Revisorsupl. (46) Lillian Bjergvang modtager genvalg 


